



USI®

USI Group Holdings AG
Bahnhofstrasse 106,
Postfach 1317,
CH-8001 Zürich,
Switzerland

www.usigroupholdings.ch

PRESS RELEASE

20 September 2013

In Ergänzung zu ihrer Pressemitteilung vom 17. September 2013 möchte die Gesellschaft darauf aufmerksam machen, dass der von der zuständigen schweizerischen Behörde ernannte Erbenvertreter im Nachlass von Dr. Victor Lanfranconi ihr gegenüber bestätigt hat, dass

- von Seiten des Nachlasses keine rechtliche Massnahmen gegen die Beschlüsse der ordentlichen Generalversammlung der Gesellschaft vom 20. Juni 2013 ergriffen wurden oder geplant sind; und
- die voraussichtliche Haupterbin von Dr. Victor Lanfranconi, seine Witwe Beatrix Lanfranconi-Spaeti, die Beschlüsse der genannten Generalversammlung - insbesondere auch die Kapitalerhöhung im Zusammenhang mit dem Erwerb der Goldlink United Ltd - ausdrücklich begrüsst.

*

Further to its press release of 17 September 2013, the Company would like to announce that the heirs' representative appointed by the competent Swiss authority in the succession of Dr. Victor Lanfranconi has confirmed to the Company that

- no legal action has been taken or is contemplated by the estate against the resolutions of the Company's annual general meeting of 20 June 2013; and
- the prospective main heir of Dr. Victor Lanfranconi, his widow Beatrix Lanfranconi-Spaeti, explicitly welcomes all resolutions of the said general meeting, including in particular the share capital increase in connection with the acquisition of Goldlink United Ltd.

Full information concerning the Company's Board members and other matters are available from the Company's website at www.usigroupholdings.ch.

USI Group Holdings AG

Dr. Volkert Klaucke (Chairman)

Further information:

Dr. D. Srinivas
Director and Investor Relations Officer
Phone: +44 20 7766 7000

SIX Swiss Exchange – symbol USIN, security number 227.101, ISIN CH0002271010

Not for distribution in the United States of America